
Protokół Nr 7/25 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 28 marca 2025 r. w godzinach 1025– 1100 

w formie wideokonferencji 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  

2. Małgorzata Moskwa-Wodnicka   –  Wiceprezydent Miasta 

3. Wojciech Rosicki     –  Sekretarz Miasta 

4. Krzysztof Mączkowski    –  Skarbnik Miasta 

5. Michał Fisiak       –  Dyrektor Departamentu Finansów Publicznych 

6. Robert Kowalik      –  Dyrektor Departamentu Planowania i Rozwoju 

                                                           Gospodarczego 

7. Zbigniew Wiatr     –  Dyrektor Departamentu Gospodarowania Majątkiem 

8. Marcin Kopytek       –  Dyrektor Departamentu Zdrowia, Sportu i Spraw 

                                                           Społecznych 

9. Agnieszka Kowalewska-Wójcik   –  Dyrektor Departamentu Inwestycji i Zarządzania  

                 Drogami   

10. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Organizacji Urzędu  

             i Obsługi Mieszkańców  

11. Anna Wierzbicka                           –  wz. Dyrektora Departamentu Ekologii i Klimatu  

             – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

12. Ewa Jasińska        –  wz. Dyrektora Departamentu Pracy, Edukacji  

           i Kultury – dyr. Wydziału Gospodarki Komunalnej  

13. Małgorzata Wojtczak     –  Dyrektor Wydziału Budżetu 

14. Tomasz Głuszczak    –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 

15. Wojciech Barczyński    –  p.o. Dyrektora Wydziału Prawnego 

16. Katarzyna Korowczyk    –  Dyrektor Wydziału Obsługi Administracyjnej 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta.  

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

  

1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach:  

 

  1/ przekształcenia szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rzemiosła im. Jana 

  Kilińskiego w Łodzi przy ul. Żubardzkiej 2 poprzez dodanie innej lokalizacji 

  prowadzenia zajęć; 

 

  2/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

  przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic Tadeusza 

  Sołtyka i Stanisława Maczka oraz Portu Lotniczego Łódź im. Władysława 

  Reymonta; 

 

  3/ wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty od cen samodzielnych lokali 

  mieszkalnych nr 10 i 24 oraz udziałów w gruncie, usytuowanych w budynku 
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  znajdującym się na nieruchomości położonej w Łodzi przy ulicy Romualda  

  Mielczarskiego 12. 
  
2. Projekty zarządzeń Prezydenta Miasta Łodzi w sprawach: 

 

1/ nabycia na własność Miasta Łodzi nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicy 

 św. Teresy Od Dzieciątka Jezus 61, stanowiących własność osoby fizycznej; 

 

  2/ ustalenia średnich miesięcznych wydatków przeznaczonych na utrzymanie  

  dziecka w Domu Dziecka dla Małych Dzieci w Łodzi, Domu Dziecka  

  „Schronienie – Zbocze” w Łodzi oraz Domu Dziecka „Schronienie – Lniana” 

  w Łodzi; 

 

  3/ ustalenia opłat za wstęp do Ogrodu Botanicznego i Palmiarni w Zarządzie Zieleni 

  Miejskiej w Łodzi. 

 

3.   Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew na terenach 

    administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi. 

 

4.  Informacja w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację sprzedaży lokali  

   z nieruchomości położonej w Łodzi przy ul. Piotrkowskiej 240 – w związku  

   z wnioskiem najemcy lokalu. 

 

5.  Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych 

   instytucji kultury za 2024 rok. 

    

6.   Informacja dotycząca podpisania porozumienia pomiędzy Miastem Łódź,  

   Skarbem Państwa i Infratel Sp. z o.o. w przedmiocie ugodowego zakończenia 

   sporów związanych z posadowieniem kolektora przemysłowego dawnych 

   zakładów „Anilana” na nieruchomościach stanowiących własność Miasta Łodzi 

   oraz Skarbu Państwa. 

 

Odnośnie do projektu zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi wymienionego w ppkt. 2.2.  

Prezydent Miasta Hanna Zdanowska – na wniosek Dyrektora Departamentu Zdrowia, Sportu 

i Spraw Społecznych Marcina Kopytka – podjęła decyzję o wycofaniu go z porządku 

Kolegium. 

 

Ad. 1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi przedstawili:  

 

– z-ca dyr. Wydziału Edukacji Radosław Gwadera w sprawie: 

 

  1/ przekształcenia szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rzemiosła im. Jana 

  Kilińskiego w Łodzi przy ul. Żubardzkiej 2 poprzez dodanie innej lokalizacji 

  prowadzenia zajęć; 

   

– z-ca dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Paulina Górska w sprawie: 

 

  2/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

  przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic Tadeusza 

  Sołtyka i Stanisława Maczka oraz Portu Lotniczego Łódź im. Władysława 

  Reymonta;  
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–  z-ca dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości Mariusz Pujan  

 w sprawie: 
   
  3/ wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty od cen samodzielnych lokali 

  mieszkalnych nr 10 i 24 oraz udziałów w gruncie, usytuowanych w budynku 

  znajdującym się na nieruchomości położonej w Łodzi przy ulicy Romualda  

  Mielczarskiego 12.  

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować je  

pod obrady Rady Miejskiej z wyjątkiem projektu przedstawionego w ppkt. 1.2., odnośnie  

do którego Pani Prezydent poleciła zorganizowanie spotkania z udziałem: Sekretarza Miasta, 

Dyrektora Departamentu Planowania i Rozwoju Gospodarczego oraz przedstawicieli 

Wydziału Kształtowania Środowiska celem przeanalizowania ww. projektu uchwały. 

 

  

 Projekty uchwał stanowią załączniki nr 1-3 do protokołu. 

 

Ad. 2. Projekty zarządzeń Prezydenta Miasta Łodzi przedstawili: 

 

– z-ca dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości Mariusz Pujan  

w sprawie: 

  

  1/ nabycia na własność Miasta Łodzi nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicy 

  św. Teresy Od Dzieciątka Jezus 61, stanowiących własność osoby fizycznej; 

 

– p.o. dyr. Zarządu Zieleni Miejskiej Justyna Krakowiak w sprawie: 

 

 3/ ustalenia opłat za wstęp do Ogrodu Botanicznego i Palmiarni w Zarządzie Zieleni 

 Miejskiej w Łodzi. 

  

 

Po przeanalizowaniu projektów zarządzeń Kolegium postanowiło zarekomendować je  

Prezydent Hannie Zdanowskiej do podpisu. 

 

  

 Projekty zarządzeń stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu. 
 
Ad. 3. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew na terenach 

 administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi przedstawiła p.o. dyr. 

 Zarządu Zieleni Miejskiej Justyna Krakowiak. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała wyjaśnień i zaakceptowała rekomendowane 

rozwiązania. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 4. Informację w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację sprzedaży lokali  

 z nieruchomości położonej w Łodzi przy ul. Piotrkowskiej 240 – w związku  
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 z wnioskiem najemcy lokalu przedstawił z-ca dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania 

 Nieruchomości Mariusz Pujan. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała wyjaśnień i poleciła ponowne przedstawienie  

ww. informacji na posiedzeniu Kolegium, przy udziale przedstawicieli Zarządu Lokali 

Miejskich. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 5. Informację o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych  

 instytucji kultury za 2024 rok przedstawił p.o. z-cy dyr. Wydziału Kultury Marcin 

 Derengowski. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6. Informację dotyczącą podpisania porozumienia pomiędzy Miastem Łódź, 

 Skarbem Państwa i Infratel Sp. z o.o. w przedmiocie ugodowego zakończenia 

 sporów związanych z posadowieniem kolektora przemysłowego dawnych 

 zakładów „Anilana” na nieruchomościach stanowiących własność Miasta Łodzi 

 oraz Skarbu Państwa przedstawiła z-ca dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 

 Monika Andrzejewska-Koniuszaniec. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 

    Posiedzeniu przewodniczyła 

 

 

                  Hanna ZDANOWSKA 

               Prezydent Miasta 
 

 

 


